
Skolebestyrelsen, Østre Skole,  

Thisted  

          

              
  

  

 

Torsdag den 5. september 2024 kl. 17.00 –19.30 

 

Punkt Referat 

1. Godkendelse af referat Godkendt 

2. Nyt fra elevråd Det nye elevråd er sammensat. Velkommen til jer. 

3. Nyt fra skolen 

- Herunder personale 

 

Vi er i gang med forældremøder i alle afd. Bestyrel-

sens arbejde omkring forældrerådsarbejdet er en del 

af møderne. 

Jannie Kristensen er nyansat på mellemtrinnet. 

Vi har ansat Josefine Sunesen i SFO’en og som time-

lønnet vikar. 

Vi har praktikanter i huset pt. Thomas, der er kendt i 

huset i forvejen. 

Vi har afholdt en skøn trimiadedag på skolen. 

9. årgang er i Aalborg på dagstur i dag. 

E-klassen har været på overnatning, og flex tager af-

sted medio september. 

112 dag for 0. klasse. 

7. klasse har haft bolddag. 

Forenings-SFO er startet op og kører frem til uge 47.  

Fælles pædagogisk aften omkring den nye strategi på 

børne-unge området. Alle der arbejder med børn og 

unge i Thisted Kommune var inviteret med. 

4. Din Skole  Ved personalemøde i oktober præsenteres tankerne 

omkring Din Skole. Østre for besøg fra kommunikati-

onsafd. Og forvaltningen, der sætter en proces i gang.    

Din Skole er det nye fælles ståsted værdimæssigt for 

folkeskolerne i Thisted. 

5. Analyse af specialområdet Punktet udsættes til næste møde. 

6. Skole og Forældre Michael orienterer om arbejdet i ’Skole og Forældre’. 

Interesseorganisationen arbejder i øjeblikket med te-

maet ’sammen om skolen’ – der handler om samar-

bejde mellem alle parter i forhold til skolen. 

Der er generalforsamling d. 23/10. 

7. Byggeri opf. Og rundtur på sko-

len 

Byggeriet skrider fremad. Vi kender endnu ikke en 

slutdato, men november måned er forventeligt. Sek-

tion 1 ved centralgangen er gennemgangsrum nu, 

men ikke arbejdsrum endnu. Der er pres på pladsen 

til overbygningselever, når vejret bliver dårligere. 

Rundtur gennemført. 

8. Smartwatches opf. Det er vigtigt for skolen, at eleverne kan medbringe 

ure. Det anbefales til familier, at man slår notificatio-

ner fra, så eleverne ikke forstyrres i undervisningen.  

Vi oplever ikke pt. udfordringen som yderligere hand-

lingskrævende på skoleniveau.   

9. Økonomi Økonomien ser bedre ud end antaget ved budgetårets 

start. Der kommer forventeligt følgeudgifter i forbin-

delse med byggeri, HD (makkeholdet) og indkøb til 

makerspace.   

10. Punkter til næste møde Analyse af specialområdet.  



SFO – klub 4. klasse og op. 

Spisning i indskolingen. 

Legegrupper – hvad gør vi? 

11. Evt.  

  

  

Bestyrelsens sammensætning:  

• Formand: Michael Riber Jørgensen. Næstformand: Christina Lemvigh Dyrehauge. 

• Louise Vandet, Pernille Grabowski, Camilla Pedersen Lørup, Trine Dichmann og Mette 

Hovn Hovard 

• Suppleanter: Pernille Vestergaard Jensen.   

• Medarbejderrepræsentanter: Mette Lyhne og Peter Olsen  

• Elevrådsrepræsentanter: Maria Luxhøj Hvass (9.c) Bertram Dichmann (7.c) og Magnus 

Vegeberg Linnemann (7.c) 

• Skolens ledelse: Anita Kirk Andersen og Søren Østergård  

 

 

Afbud: Anita, Maria og Cristina 

  

  

  

  

  

 

 

 

 

 

 

 
 


